
郑州DHL国际快递公司，郑州DHL快递网点电话

产品名称 郑州DHL国际快递公司，郑州DHL快递网点电话

公司名称 上海厅丰国际货运代理有限公司

价格 41.00/千克

规格参数 服务商:DHL国际快递
运输方式:空运 快递 海运 铁路 卡航
目的地:全球送达

公司地址 上海市奉贤区沪杭公路3259号第7幢

联系电话 13564941169 18201892981

产品详情

郑州DHL国际快递，珍惜所托，一如亲递。 郑州DHL的国际网络已经连接了世界上220多个国家和地区
，员工达到300，000人。此外，DHL在快递、空运与海运、国际运输、合同物流解决方案及国际邮递等
领域提供了无可比拟的专业性服务。 郑州DHL一如既往的秉持专业精神与服务理念。我们的成功源自始
终为客户递送卓越服务，不满足。郑州DHL品牌所代表的个性化服务承诺、积极主动的解决方案与本地
优势已深入人心。郑州DHL成功的核心在于其员工始终关注客户需求，并提供定制化的解决方案。 郑州
DHL快递是国际陆运、空运和铁路运输的领跑者，为企业和个人提供快递服务。我们的网络覆盖了欧洲
、美国、亚太地区及新兴市场的220多个国家和地区。我们通过当日、限时与限日快递三条产品线，为客
户提供多方面的产品组合以满足对转运时间的全部要求。我们的目标是以具有吸引力的价格，完全环保
的运作方式以及社会责任的切实履行为前提，为我们的客户提供优良的服务品质。

Zhengzhou DHL International Express, cherish your trust as if it were delivered personally. Zhengzhou DHL's
international network has connected more than 220 countries and regions around the world, with 300000 employees.
In addition, DHL provides unparalleled professional services in the fields of express delivery, air and sea freight,
international transportation, contract logistics solutions, and international postal delivery. Zhengzhou DHL continues
to uphold professional spirit and service philosophy. Our success stems from consistently delivering excellent service
to our customers without being satisfied. The personalized service commitment, proactive solutions, and local
advantages represented by the Zhengzhou DHL brand have deeply rooted in people's hearts. The core of Zhengzhou
DHL's success lies in its employees always paying attention to customer needs and providing customized solutions.
Zhengzhou DHL Express is a leader in international land, air, and railway transportation, providing express delivery
services for enterprises and individuals. Our network covers over 220 countries and regions in Europe, the United
States, the Asia Pacific region, and emerging markets. We provide customers with a variety of product combinations
through three product lines: day, limited time, and limited day express delivery to meet all requirements for transit
time. Our goal is to provide our customers with excellent service quality at attractive prices, a fully environmentally
friendly operation, and a solid commitment to social responsibility.
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